
 
 

Dagsorden og referat 

Skolebestyrelse 

Dato:  

 Tirsdag d. 9. april 2024 

 

Tid:  

Kl. 16.00– 21.00 

 

Sted:  

Mødelokale 1 

Janesvej 2, Indgang B 

Mødedeltagere: Gitta Catalina, Lise Jacobsen, Tina Willemann, Lise 

Gormsen, Freja Haarup, Sine Høegh, Mathias Fulton, Søren 

Christensen, Susanne Hjermitslev 

Afbud fra:  

Lise J 

Tina deltager via TEAMS fra 16.45-18.45 

Lise G kommer lidt forsinket 

Mødeleder: Gitta 

Ordstyrer: Tina 

Referent: Søren Christensen 

 

Forplejning. 

Kl.16 – kaffe og lidt sødt 

Kl. 18.45 – 20.00 - spisning 

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 

Varighed 

 

1.  Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af dagsorden 

Tilføje evt. justering og 

godkendelse 

 

Evt. justering og godkendelse.  

 

Alle tilstedeværende skriver under med navn. Hvis 

man ikke har deltaget i mødet, så skriver man 
derudover Set 
 
Hvis der er forslag om evt. ændring på rækkefølge af 

punkterne og/eller varighed af punkterne 

16.00 – 16.10 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Referat:  

Godkendes på næste møde 

 

Dagsorden:  

Godkendt 

 



 
 

2.  Fremtidige løsninger 
for Stensagerskolen  
 

 

 

 

 

 
Bilag:  
2024 03 12 referat 
skolebestyrelsesmøde 
 
Fremvisning af slides på dagen. 

 

Orientering og evt. input fra 

skolebestyrelse til videre 

proces 

 

Møde med rådmanden 

 

 

 

Evt. tiltag fra 

skolebestyrelsen 

- Invitation til Århus 

ejendomme 

(forvaltningschef og to 

områdeledere) 

- Mail til 

byrådspolitikere 

Orientering v. Susanne  

Evt. input. 

 

 

Opsamling og drøftelse; herunder evt. udmelding 

til alle forældre 

 

 

Valg af tiltag 

Hvem gør hvad?  

16.10 – 16.45 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Seneste styregruppemøde var torsdag den 5.4.24. Der er pt ikke konkrete scenarier at give tilbagemeldinger til for skolebestyrelsen – det 

forventes der at være i efteråret. 

Samlet set går Børn og unge ind i budgetforhandlinger med en prognose på en kapacitetsudvidelse på 113 elever frem mod 2033. 

Set fra forældrenes side er der et klart ønske om at samtænke kapacitet til klub samtidigt med processen ift. en ekstra specialskole. 

 

Vi vil gerne invitere nogle chefer fra Aarhus Ejendomme ud på Stensagerskolen for at de kan få indsigt i hvilken målgruppe vi arbejder med 

og hvilke bygninger og indretning det kalder på. Det er en overvejelse at vise både Janesvej og Stensagervej. Det vil være godt at 

skolebestyrelsen er repræsenteret – Gitta og Freja deltager gerne. Susanne arbejder videre med det. 

 

Vi vil også sende en mail til byrådspolitikkerne ift at gøre dem opmærksomme på bekymringerne ved at skulle flytte tilbage til Stensagervej 

og de begrænsede puljemidler der er sat af til den midlertidige løsning og hvor lang tid den skal vare. Freja arbejder videre med et udkast. 

 

Susanne lægger referatet fra dialogmødet med rådmanden ud til alle forældre samt orienterer om de fortsatte tiltag fra skolebestyrelsens 

side.   

3.  Udarbejdelse af nyt princip 

(kommunikation mellem 

skole og hjem)  

 
Bilag:  
Inspirationsmateriale: 

Opstart på princip for 

kommunikation mellem skole 

og hjem 

 

Udfyldelse af standardskema og forventer at vi 

fortsætter arbejdet d. 30.4 

16.45 – 17.45 



 
 

https://www.skole-
foraeldre.dk/artikel/kommunikati
on-mellem-skole-og-hjem 

 
Punkt 3: skabelon til refleksioner 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Susanne skrev inputs til princippet direkte ind i dokumentet. Vi arbejder videre med det på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

4.  Valg til skolebestyrelsen 

pr. 1.8 2024 

 

 
Bilag: 
Punkt 4_2024_03_Stensagerskolens 
bestyrelsen 

Punkt 4_skolebestyrelsesvalg 
Stensagerskolen 

Hvem er valgbare? 

(Lise G, Gitta, Tina) 

 

Udarbejdelse af materiale 

Melding om man opstiller 

 

 

Hvad ønsker vi af materiale? 

Oversigt over proces mv. 

Video?  

17.45 – 18.15 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Lise G, Gitta og Tina genopstiller alle tre. Gitta ønsker umiddelbart ikke at fortsætte som formand for skolebestyrelsen – dette afklares 

yderligere ved konstituering. 

 

Der skal gerne bruges en repræsentant i stedet for Mette Søstrøm der er trådt ud og derudover to suppleanter. 

5.  Motivation  

ift. skolebestyrelses 
arbejdet  
 

Øge kendskab til hinandens 

motivation til at være i 

bestyrelsen 

Hvad er jeg motiveret af ift. 

skolebestyrelsesarbejdet? 

18.15 – 18.45 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Vi tog en runde med tilkendegivelser ift. hvad der motiverer os i skolebestyrelsesarbejdet. 

 

Overvejelse om at gøre tidspunkterne for møder mere fleksible eller med en mulighed for pasning under møderne. 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-mellem-skole-og-hjem
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-mellem-skole-og-hjem
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-mellem-skole-og-hjem


 
 

 Spisning: kl. 18.45 – 20.00 

6.  Meddelelser og 

orientering  

 

 

Skriftlige meddelelser  

se bilag 

 
Bilag: 
Punkt 6_024_03_08_ nyheder fra 
ledelsen 

 

Planlægning af nyt skoleår 

- Pædagogisk ledsagelse 

til ridefysioterapi 

-  

 

 

 

Nyheder fra ledelsen 

Kort orientering v. Susanne 

 

 

 

 

 

 

 

Afklarende spørgsmål. 

 

 

 

20.00 – 20.10 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Der er en forespørgsel fra medarbejderne om hvorvidt man kan flytte tidspunktet for forældremødet til at starte kl. 17 eller 16.30. Der er 

ikke umiddelbart stemning for at tidspunktet rykkes, så derfor fastholder vi tidspunktet 19-21. 

 

Pædagogisk ledsagelse til ridefysioterapi stopper pr. 1.8 2024. Det er blevet forholdsvist logistik tungt og der er meget arbejde omkring det, 

som desværre ikke længere står mål med hvad medarbejderne skal bruge deres tid til. Det har ikke været en nem beslutning, da det er et et 

godt tilbud for de børn der har været afsted. Det er et pædagogisk / terapeutisk tilbud, som ikke længere kan rummes i Stensagerskolens 

skoletilbud, da det ikke er en del af kerneopgaven. 

 

7.  Redegørelse princip for 

klassedannelse 

 
Bilag:  
Punkt 8_princip for klassedannelse 
punkt 8_ 2024_tilsynsspørgsmål og 
valg af data 

Tilsyn og evt. justering af 

princippet 

 

Redegørelse v. Susanne 

Kommentering og evt. justering 

20.10 – 20.50 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Susanne gennemgik redegørelse for princip for klassedannelse. Redegørelsen indeholder dels data fra processen og interviews med nogle af 

de medarbejdere der har været og er i processen. 

 



 
 

Vi sætter princippet på næste møde, så vi kan vurdere ud fra redegørelsen om der skal justeres i princippet. 

8. E

E

v

t 

Evt   20.50 – 20.55 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

8. Punkter til næste møde  

30.4:  
Princip kommunikation mellem skole 
og hjem. 
 

Video ift. 

skolebestyrelsesarbejde (15 

min med Lise G og Freja) 

 

Princip for klassedannelse 

 

11.6:  
Tilfredshedsundersøgelse forældre v. 
mindre gruppe af forældre 

  20.55 – 21.00 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

 Underskrifter:  

 

 

 

 

 

 

 


